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Abstract (en)
[origin: US4401692A] Transfer-printing supports, which are impregnated or printed with a formulation containing a mixture of a blue disperse dyestuff
which sublimes readily and has the formula <IMAGE> in which X is hydrogen or halogen, R, R1 and R2 denote alkyl with 1 to 4 carbon atoms and
R3 denotes hydrogen or alkyl with 1 to 4 carbon atoms, and yellow to red disperse dyestuffs which sublime readily, give deep and fast black dyeings
on polyester materials and polyester mixed materials by the heat transfer-printing process.

Abstract (de)
Transferdruckträger, die mit einer Zubereitung impragniert oder bedruckt sind, die eine Mischung eines blauen, leicht sublimierenden
Dispersionsfarbstoffs der allgemeinen Formel I <IMAGE> in der X Wasserstoff oder Halogen ist, R, R¹ und R² Alkyl mit 1 bis 4 Kohlenstoffatomen
und R³ Wasserstoff oder Alkyl mit 1 bis 4 Kohlenstoffatomen bedeuten, mit gelben bis roten, leicht sublimierenden Dispersionsfarbstoffen enthält,
ergeben im Thermotransferdruck auf Polyester- und Polyester-Mischmaterialien starke und echte schwarze Färbungen.
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